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Ett 30‐tal representanter från 19 länsförbund samlades i ett höstvarmt Göteborg. Med fem personer 
från riksstyrelsen, tre från kansliet och lika många från valberedningen för riks blev vi ett bra gäng 
som under två dagar konfererade i källaren på Universeum. Vi som aldrig varit där tidigare 
uppskattade speciellt att få ta glashissen genom ”regnskogen” upp till akvariet på fjärde våningen, 
där vi intog kvällens måltid i sällskap med fiskarna. Det var mycket fascinerande att studera det 
böljande livet i jättebassängen och enligt guiden var det mycket miljövänligt… 

Mikael Karlsson inledde med aktuella frågor. Han pratade föreningsutveckling, svensk miljöpolitik och 
ordförandeskapet i EU. Mikael  betonade bl.a. vikten av att vi utnyttjar varandras erfarenheter och 
kunskaper inom föreningen. Han varnade också för att sprida en negativ bild av föreningen genom 
att tala om ”döda” kretsar. Använd blixtmedel och hjälp dem i stället var hans förslag. 

Vi pratade om miljösamarbeten med företag. Närmast på gång är samverkan med IKEA i två steg, 
dels närvaro på samtliga 17 varuhus under tiden 22‐25 oktober, dels utbildning av IKEAs personal  i 
Sverige i miljöfrågor. Principiellt anser riks att det är positivt att samarbeta med företag för att nå ut 
med budskapet men att det är viktigt att vi är tydliga med vår roll och inte blir allmän slagpåse för 
företagens ev. övertramp. 

Svante Axelsson pratade om läget på vargfronten där en del strövargar väckt uppmärksamhet på 
olika håll i landet. Föreningens policy är att vargstammen måste få öka och att det krävs invandring 
för att hindra inavel. Det räcker inte med 100 vargar för att upprätthålla gynnsam bevarandestatus; 
det handlar snarare om det dubbla. 

Vi pratade vindkraftsutbyggnad vilket konkret ledde till att undertecknad fick kontakt med två 
representanter från Varberg som är aktiva i vindkraftsfrågan. Tillsammans resonerade vi oss fram till 
ett gemensamt projekt med övriga Småland och Blekinge med samarbete kust till kust i bl.a. frågor 
kring vindkraftsetablering. 

Under erfarenhetsutbytet mellan länsförbunden lämnades en rapport från Värmland som visar hur 
viktigt det är att styrelsen tar sitt ansvar och håller koll på pengarna. Från Dalarna redovisades en 
skrivelse med krav på en ny skogspolitik. Ett av kraven är att 20 % av den produktiva skogsmarken ska 
skyddas. Ett nytt jordbruksnätverk är på gång och intresserade efterlyses. 

Dag 2 ägnades åt riksföreningens kommande verksamhetsriktlinjer för de närmaste fem åren. De 
nuvarande riktlinjerna är ett resultat av diskussion om föreningsutveckling vid konferensen i 
Helsingborg 2003. Utgångspunkten var att arbeta med natur, hälsa och solidaritet genom ökad 
naturkänsla, politisk påverkan och konsumentmakt med prioriteringar. Föreningens resurser har 
främst satsats på fem prioriterade områden: Skog i nord och syd, Klimarförändringar, Miljögifter i 
samhälle och natur, Jordbruk och livsmedelsförsörjning och Marina ekosystem och fiske. Diskussion i 
smågrupper om hur vi kan balansera vad‐frågor (miljö) och hur‐frågor (föreningsutveckling). Viktigt 
att göra omvärldsanalys och försöka se medlemsutveckling framöver. Hur ser våra nya medlemmar 
ut och hur ska vi nå dem? Vilka vill vi samarbeta med? Frågorna var många och svaren likaså… 

Det enda jag vet bestämt är att det är inspirerande att möta andra i föreningen! 
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